
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind transformarea unor posturi, în nivel imediat superior-pentru promovare şi scoaterea la 
concurs a unui post vacant, existente la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

 Văzând referatul nr. 5140 din 23.05.2019 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane 
prin care se propune aprobarea transformării unor posturi, în nivel imediat superior-pentru promovare şi 
scoaterea la concurs a unui post vacant, existente la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia; 
 Având în vedere prevederile Legii nr. 95/2006 privind reforma în domeniul sănătăţii şi prevederile 
Legii cadru nr. 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice; 
 Ţinând cont de prevederile Ordinului M.S. nr. 1224/2010 privind aprobarea normativelor de personal 
pentru asistenţa medicală spitalicească; 

În temeiul prevederilor  art. 36 alin. (2) lit.”d” şi alin.(6) lit. „a” pct. 3, art. 45 şi art. 115 alin. (1) lit. 
„b” din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

 Art. 1  - Se aprobă transformarea următoarelor posturi în nivel imediat superior, ca urmare a 
îndeplinirii condiţiilor legale pentru promovare la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia: 

- Din Economist gradul I în Economist gradul IA la TESA-Birou financiar contabil, poziţia 
nr. 178 din Statul de funcţii; 

- Din Muncitor calificat IV(buc ătar) în Muncitor calificat III (buc ătar) la Bloc alimentar, 
poziţia nr. 201 din Statul de funcţii; 

- Din Muncitor calificat IV(buc ătar) în Muncitor calificat III (buc ătar) la Bloc alimentar, 
poziţia nr. 202 din Statul de funcţii. 
 

 Art. 2.  - Se aprobă scoaterea la concurs a următorului post contractual  vacant existent la Spitalul Dr. 
Karl Diel Jimbolia: 

- Îngrijitoare  la Secţia medicină internă, poziţia nr. 27 din Statul de funcţii, pe perioadă 
neterminată, normă întreagă. 
 

 Art. 3  – Prezenta  hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 

administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii internaţionale, 

relaţii publice; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane 
- Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea unor documente de funcţionare ale Căminului pentru persoane 
vârstnice Jimbolia 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 5650 din 22.05.2019 al Serviciului Public de Asistenţă Socială prin care se 

propune aprobarea unor documente de funcţionare ale Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia; 
Ţinând cont de Ordinul nr. 29 din 03.01.2019 pentru aprobarea standardelor minime de calitate pentru 

acreditarea serviciilor sociale destinate persoanelor vârstnice, persoanelor fără adăpost, tinerilor care au părăsit 
sistemul de protecţie a copilului şi altor categorii de persoane adulte aflate în dificultate, precum şi a serviciilor 
acordate în comunitate, serviciilor acordate în sistem integrat şi cantinele sociale; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”d”, alin (6) lit. „a” pct. „2” şi  art. 45 din Legea administraţiei 
publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1.  – Se aprobă ,,Fişa de evaluare/reevaluare a beneficiarului - Model’’, conform anexei nr. 1, 

care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
Art. 2. – Se aprobă ,,Planul individualizat de aistenţă şi îngrijire - Model’’ , conform anexei nr. 2, 

care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
Art. 3. – Se aprobă ,,Fişa de monitorizare a serviciilor/activităţilor - Model’’ , conform anexei nr. 

3, care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
Art. 4.  – Se aprobă ,,Procedura privind asistenţa în stare terminală sau în caz de deces’’, conform 

anexei nr. 4, care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
Art. 5. – Se aprobă ,,Procedura de măsurare a gradului de satisfacţie al beneficiarilor’’ , conform 

anexei nr. 5, care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
Art. 6. – Se aprobă ,,Procedura privind identificarea, semnalarea şi soluţionarea cazurilor de 

abuz şi neglijare’’ , conform anexei nr. 6, care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
Art. 7.  – Se aprobă ,,Planul propriu de dezvoltare a Căminului pentru persoane vârstnice 

Jimbolia pentru perioada 2019-2024’’, conform anexei nr. 7, care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
 
Art. 8. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Conpartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane. 
- Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea modificării şi completării Organigramei şi Statelor de funcţii  
pe anul 2019 la Primăria Ora şului Jimbolia 
 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 5693 din 23.05.2019 al serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse 

umane prin care se propune aprobarea modificării şi completării organigramei şi statelor de funcţii 
pentru anul 2019 ale activităţilor finanţate de la bugetul local şi activităţilor autofinanţate; 

Având în vedere prevederile Legii nr. 153/2017 privind salarizarea unitară a personalului plătit 
din fonduri publice, cu modificările şi completările ulterioare, Legii nr.2732006 privind finanţele 
publice locale, precum şi pentru stabilirea unor măsuri financiare şi prevederile H.G. nr. 937/2018 
pentru stabilirea salariului de bază minim brut pe ţară garantat în plată; 

Ţinând cont de H.C.L. nr.143/2017 privind stabilirea salariului de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual la nivelul administraţiei publice locale a Oraşului Jimbolia.        

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”a”, alin (3) lit. „b” şi art. 45 din Legea administraţiei 
publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă modificarea şi completarea Organigramei şi Statelor de funcţii ale 

activităţilor finanţate de la bugetul local şi activităţilor autofinanţate, pentru anul 2019,  conform 
anexelor 1-5, care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local pe anul 2018 

 
Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 5908 din 28.05.2019 al serviciului buget, contabilitate, resurse umane prin care se 

propune  aprobarea contului de execuţie al bugetului local pe anul 2018; 
Ţinând cont de prevederile Legii 273/2006 privind finanţele publice locale, actualizată; 
În temeiul  prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „b” alin. (4) lit.”a” şi  art. 45 din Legea 

administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă contul de execuţie al bugetului local pe anul 2018,în următoarea 
structură, după cum urmează: 

• la venituri: 
- prevederi bugetare iniţiale; 
- prevederi bugetare definitive; 
- încasări realizate; 

• la cheltuieli: 
- credite bugetare iniţiale; 
- credite bugetare definitive; 
- plăţi efectuate. 

 
 
          LEI 
      Prevederi Prevederi Încasări 
      iniţiale  definitive realizate 
 
VENITURI – TOTAL   17.324.000 20.297.900 18.698.476 
1. Impozit pe venit           40.500        40.500        40.104 
2. Cote şi sume defalc.din impozitul pe venit 7.066.090   8.067.290        7.856.163 
3. Impozite şi taxe pe proprietate    3.596.000   4.030.000   3.691.830 
4. Sume defalcate din TVA     3.110.700   3.174.700   3.148.091 
5. Taxe pe servicii specifice          11.000        43.000        43.236 
6. Taxe pe utilizarea bunurilor       508.000      757.000      592.019 
7. Alte impozite şi taxe fiscale         31.000        37.000        40.252 
8. Venituri din proprietate        283.000      283.000      245.519 
9.Venituri din prestări servicii       905.000      905.000      768.275 
10.Venituri din taxe administrative         13.000        13.000        10.359 
11.Amenzi, penalităţi şi confiscări       398.000      398.000      396.854 
12.Diverse venituri         454.000      636.940      605.541 
13.Donaţii şi sponsorizări        107.710      176.010      176.601 
14.Venituri din valorificarea unor bunuri           0        207.260      207.681 



15.Subvenţii de la bugetul de stat        800.000      809.000      809.570 
19.Sume FEN postaderare în contul plăţilor 
     efectuate               0     720.200       66.381             
 
          Credite     Credite       Plăţi 
           Iniţiale    definitive   efectuate 
TOTAL CHELTUIELI   25.937.000 28.910.900 22.601.111 
1. Autorităţi publice      5.400.630   4.434.630   4.123.677 
2. Alte servicii publice generale    1.040.000      989.000      946.509 
 - Serviciul de evidenţă a persoanelor      390.000      340.000      330.806 
 - Serviciul de pompieri       650.000      649.000      615.703 
3. Dobânzi            70.000        50.000        47.065 
4. Învăţământ       1.435.170   1.589.370   1.554.289 
5. Sănătate          300.000      469.800      468.428 
6. Cultura, recreere şi religie     4.549.000   4.555.300   3.555.978 
 - biblioteci publice        110.000      100.000        91.279 
 - muzee         280.000      234.000      213.374 
 - casa de cultură        828.000      874.300      835.412 
 - sport          471.000      475.000      421.965 
 - întreţinere grădini publice,parcuri   2.860.000   2.722.000   1.843.948 
 - culte              0       150.000      150.000  
7. Asigurări şi asistenţă socială    3.928.200   4.345.140   4.189.477 
 - asistenţă acordată pers. în vârstă        1.893.000   2.075.940   2.039.556        
 - asist. socială în caz de invaliditate     1.575.000   1.709.000   1.629.235 
 - ajutor social           10.200        10.200          8.624 
 - alte cheltuieli de asistenta socială      450.000      550.000      512.062 
8. Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică   4.680.000   6.020.000   4.222.504 
 - locuinţe         200.000      150.000      133.920 
 - alimentări cu apă        240.000      444.000      442.427 
 - iluminat public        647.000   1.058.000      589.292 
 - alte servicii de dezvoltare comunală  3.593.000   4.368.000   3.056.865 
9. Protecţia mediului (salubritate)       940.000   1.190.000   1.065.643 
10.Agricultura (Sera)           15.000        29.000        21.233 
11.Transporturi      3.579.000   5.238.660   2.406.308 
 - străzi       3.386.000   5.045.660   2.242.871 
 - transport şcolar        193.000      193.000      163.437 
   
DEFICIT      -8.613.000  -8.613.000 -3.902.635           
        
       
 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor 
 normative şi contencios administrativ al  Instrituţiei Prefectului 
 - judeţul Timiş; 
-  Compartimentului administraţie publică locală ; 
-  Serviciului buget, contabilitate; 
-  Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea contului de execuţie al bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri 
proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018 

 
Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr.  5909 din 28.05.2019 al serviciului buget, contabilitate, resurse umane prin care 

se propune  aprobarea contului de execuţie al bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi 
subvenţii din bugetul local pe anul 2018; 

Ţinând cont de prevederile art. 57 din Legea 273/2006 privind finanţele publice locale, actualizată; 
În temeiul  prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „b” alin. (4) lit.”a” şi  art. 45 din Legea 

administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă contul de execuţie al bugetului instutuţiilor publice finanţate din  
venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018, în următoarea structură, după cum urmează: 

• la venituri: 
- prevederi bugetare iniţiale; 
- prevederi bugetare definitive; 
- încasări realizate; 

• la cheltuieli: 
- credite bugetare iniţiale; 
- credite bugetare definitive; 
- plăţi efectuate. 

 
 
         lei 
TOTAL VENITURI    21.465.800 21.717.210  19.988.510 
1. Venituri din proprietate            1.000          1.000           1.072 
2. Venituri din prestări servicii  11.412.190 11.438.190  10.416.623 
3. Diverse venituri           63.000        63.000         69.480 
4. Transferuri voluntare        191.300      246.910       182.911      
5.Subvenţii de la alte administraţii    9.798.310   9.968.110    9.318.424 
TOTAL CHELTUIELI   21.526.320 21.777.730  19.747.235 
1. Învăţământ          536.500      536.500       250.021 
2. Sănătate     20.797.820 21.023.230  19.321.825 
3. Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică        97.000        97.000         66.528 
5. Alte acţiuni economice          95.000      121.000       108.861 
EXCEDENT               241.275 
DEFICIT           -60.520       -60.520  
  

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor 
 Cu caracter reparatoriu şi contencios administrativ al  Instituţiei  



Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală ; 
- Serviciului buget, contabilitate; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
HOTĂRÂRE 

privind însuşirea raportului de evaluare pentru terenul atribuit în conformitate cu Legea 
nr.15/2003, propus spre vânzare 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  

Văzând referatul 5705 din 24.05.2019 al Serviciului Urbanism prin care se propune însuşirea de 
Către Consiliul Local a raportului de evaluare pentru terenul intravilan situat în Jimbolia, str. Vasile 
Alecsandri, nr. 2 în suprafaţă de 301 mp, aflat în domeniul privat al oraşului Jimbolia, ce urmează a 
fi vândut, fără licitaţie publică, conform raportului de evaluare întocmit de către SC Top Sky 
Valuation SRL, teren ce nu a fost revendicat de foştii proprietari;  

Ţinând cont de prevederile art.8 din Legea nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuinţe proprietate personală, actualizată; 
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”b”, alin. (9), art. 123 alin (3) şi art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1 . – Se însuşeşte raportul de evaluare pentru terenul intravilan situat în Jimbolia, str. 
Vasile Alecsandri, nr. 2  în suprafaţă de 301 mp, aflat în domeniul privat al oraşului Jimbolia, 
ce urmează a fi vândut, după cum urmează: 
 

Nr.
crt. 

Numele 
solicitantului/ 

Domiciliul 

Adresa 
terenului 

 

Nr. CF. 
 

Nr. topo 
grafic 

Zona de 
încadrare 

a 
terenului 

Data 
raportului 

de evaluare  
întocmit de 
SC Top Sky 
Valuation 

SRL 

Suprafață 
teren 

rezultat pt 
vânzare 

(mp) 

Valoarea 
Terenului  
(lei fără 
TVA) 

Obiectivul 
construit 

 

1 MÜHLROTH 
RALF-ERICH 
str.Vaile 
Alecsandri, nr. 

2  
Jimbolia 

str. Vasile 
Alecsandri, 

nr. 2 
Jimbolia 
 

      
Vechi 
10115 
Nou 

400554 
 

 
Vechi 

857/1/1/2 
Nou 

400554 

 
D 

 
08.05.2019 

301 13.650 
LEI 
(45,37 
lei/mp-
9,54 
euro/mp) Locuinţă 

proprietate 
personală 

 

 
 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciul controlul legalităţii, aplicarii actelor cu caracter compensatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 



- Serviciului Administraţie Publică Locală; 
- Serviciului Urbanism şi amenajarea teritoriului; 
 
 

 
- Serviciului Impozite şi Taxe Locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
  privind vânzarea directă a terenului intravilan situat în Jimbolia, str. Vasile Alecsandri nr. 2 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  

Văzând referatul nr. 4314 din 24.05.2019  al Serviciului Urbanism şi amenajarea teritoriului, întocmit în 
baza cererii înaintată de domnul Mühlroth Ralf-Erich,  prin care se propune vânzarea directă a terenului 
intravilan situat în Jimbolia, str. Vasile Alecsandri nr. 2, înscris în CF nr. 400554, (nr. CF vechi 10115), nr. 
topo. 400554 ( nr.topo. vechi 857/1/1/2) în suprafaţă de 301 mp, cu preţul de 13.650 lei, conform raportului 
de evaluare întocmit de S.C Top Sky Valuation S.R.L, la data de 08.05.2019, la care se va adăuga TVA; 

În baza Hotărârii Consiliului Local nr. 204 din 26.10.2006, adoptată conform prevederilor  Legii 
nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, 
actualizată; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”b”, art. 123 alin. (3) şi  art. 45 din Legea administraţiei 
publice locale nr. 215/2001 republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă vânzarea directă către domnului Mühlroth Ralf-Erich,  a terenului intravilan 

situat în Jimbolia, str. Vasile Alecsandri nr. 2, înscris în CF nr. 400554, (nr. CF vechi 10115), nr. topo. 400554 
( nr.topo. vechi 857/1/1/2) în suprafaţă de 301 mp; 

Art. 2. – Preţul de vânzare al terenului prevăzut la art. 1 este de 13.650 lei, la care se adaugă 
TVA,  şi a fost stabilit conform raportului de evaluare întocmit de S.C Top Sky Valuation S.R.L, la data de 
08.05.2019. 

Preţul stabilit conform raportului de evaluare nu conţine TVA. 
Art. 3. – În baza hotărârii, Primăria oraşului Jimbolia, va întocmi contractul de vânzare-

cumpărare pentru terenul care se vinde. 
Art. 4. – Prezenta hotărâre se comunică : 

                                                 - Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor   cu caracter   reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

                               -     Compartimentului administraţie publică locală ; 
                               -     Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
           -   D-lui Mühlroth Ralf-Erich; 
                               -     Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea demolării clădirii de locuit şi anexei din Jimbolia, strada Calea 
Timişorii, nr. 68, ap. 3 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 5892 din 28.05.2019 al Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului prin 

care  se propune  aprobarea demolării clădirii de locuit şi anexei din Jimbolia, strada Calea Timişorii, 
nr. 68, ap. 3; 

Ţinându-se seama de prevederile Legii nr. 50/1991 privind autorizarea executării lucrărilor 
de construcţii; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”b”şi ”c”  şi art. 45 din Legea administraţiei publice 
locale nr. 215/2001, republicată  şi actualizată  ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă demolarea clădirii de locuit şi anexei din Jimbolia, strada Calea Timişorii, 

nr. 68, ap. 3, înscris în CF nr. 402767-C1-U3 Jimbolia,  nr.topo. 402767-C1-U3, proprietatea oraşului 
Jimbolia, domeniu privat, conform Memoriului tehnic -Anexă, care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre. 

Art. 2. – Lucrările de demolare vor fi executate de către Primăria Oraşului Jimbolia, iar 
materialele ce vor fi recuperate în urma demolării se vor folosi pentru repararea imobilelor din fondul 
locativ de stat. 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative  şi 
contencios administrativ a Instituţiei Prefecturii – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală ; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
  
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea trecerii imobilului din orașul Jimbolia, str. Spre Est, nr. 74, înscris în CF nr. 
401717 Jimbolia, nr. topo. 401717, în suprafață de 7.040 mp, din domeniul privat al orașului 

Jimbolia, în domeniul public al orașului Jimbolia 
 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 5964 din 29.05.2019 al Serviciului urbanism, amenajare teritorială prin 

care se propune aprobarea trecerii imobilului din orașul Jimbolia, str. Spre Est, nr. 74, înscris în CF 
nr. 401717 Jimbolia, nr. topo. 401717, în suprafață de 7.040 mp, din domeniul privat al orașului 
Jimbolia, în domeniul public al orașului Jimbolia; 

Având în vedere prevederile Legii nr. 7/1996 a cadastrului şi a publicităţii imobiliare, 
republicată şi actualizată; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit. ”c” şi art. 45 din Legea administraţiuei publice locale 
nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă trecerea imobilului din orașul Jimbolia, str. Spre Est, nr. 74, înscris în 
CF nr. 401717 Jimbolia, nr. topo. 401717, în suprafață de 7.040 mp, din domeniul privat al 
orașului Jimbolia, în domeniul public al orașului Jimbolia. 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Oficiului de Cadastru şi Publicitate Imobiliară Timiş; 
- Consiliului Judeţean Timiş; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea proiectelor de interes public local pentru care se solicită finanţare 
nerambursabilă de la bugetul local al oraşului Jimbolia pe anul 2019 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând referatul nr. 5988 din 30.05.2018 al Serviciului Administraţie Publică Locală, Integrare 

Europeană, Relaţii Publice, Relaţii Internaţionale prin care se solicită aprobarea proiectelor de interes 
public local pentru care se solicită finanţare nerambursabilă de la bugetul local al oraşului Jimbolia 
pe anul 2019; 

Ţinând cont de prevederile art. 16 lit. h din Regulamentul privind regimul finanțărilor 
nerambursabile alocate de la bugetul local pentru activități nonprofit de interes local aprobat prin 
HCLJ nr. 54 din 26.03.2015, modificat prin HCLJ  nr. 41 din 18.02.2016; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „d”, alin. (6) lit.”a”, pct. 2 şi  art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă următoarele proiecte de interes public local pentru care se solicită finanţare 

nerambursabilă de la bugetul local al oraşului Jimbolia pe anul 2019: 
•  “Prietenii semicercului – competiții sportive de handbal - 2019” al Clubului Sportiv 

Handbal Club Jimbolia. 
• “Stefan Jäger International Art Symposium” al Societăţii de caritate Blythswood 

filiala Banat; 
• “Unirea Jimbolia – susţinem fotbalul jimbolian! ”  al Fotbal Club Unirea Jimbolia; 
• “Parcul cu poveşti – un eveniment cultural artistic dedicat copiilor cu ocazia zilei 

de 1 iunie ” al Societăţii de caritate Blythswood filiala Banat; 
• “Întâlnire  European ă de Tineret – Să construim împreună”  al Asociaţiei Tinerilor 

din Jimbolia. 
 

Art. 2. – Se aprobă alocarea din bugetul local  a următoarelor sume: 
• Pentru proiectul  “Prietenii semicercului – competiții sportive de handbal - 2019” al 

Clubului Sportiv Handbal Club Jimbolia, suma de 19.278 lei, prevăzută în bugetul local 
la capitolul 67.02. 

• Pentru proiectul “Stefan Jäger International Art Symposium” al Societăţii de caritate 
Blythswood filiala Banat, suma de 15.000 lei, prevăzută în bugetul local la capitolul 
67.02. 

• Pentru proiectul “Unirea Jimbolia – susţinem fotbalul jimbolian! ””  al Fotbal Club 
Unirea Jimbolia, suma de 30.000 lei, prevăzută în bugetul local la capitolul 67.02. 

• Pentru proiectul “Parcul cu poveşti – un eveniment cultural artistic dedicat copiilor 
cu ocazia zilei de 1 iunie ” al Societăţii de caritate Blythswood filiala Banat, suma de 
15.000 lei, prevăzută în bugetul local la capitolul 67.02. 



• Pentru proiectul “Întâlnire  European ă de Tineret – Să construim împreună”  al 
Asociaţiei Tinerilor din Jimbolia, suma de 25.000 lei, prevăzută în bugetul local la 
capitolul 67.02. 
 

Art. 3.  – Se împuterniceşte Primarul oraşului Jimbolia, d-l Postelnicu Darius Adrian, pentru a 
semna în numele Consiliului Local Jimbolia şi al Oraşului Jimbolia, contractele de finanţare. 

Art. 4. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, Integreare Europeană şi Relaţii 

Internaţionale, Relaţii Publice ; 
- Clubului Sportiv Handbal Club Jimbolia; 
- Fotbal Club Unirea Jimbolia; 
- Societăţii de caritate Blythswood filiala Banat; 
- Asociaţiei Tinerilor din Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

PROCES VERBAL 
încheiat astăzi 30 mai 2019 în  şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Jimbolia. 

 
    Preşedinte de  şedinţă: d-l Corneanu Constantin. 

Din cei 16 consilieri în funcţie sunt prezenţi 16. 
Din partea executivului participă: d-l Niţoi Ionel-secretar şi d-l Postelnicu Darius Adrian-primar. 
Din partea Căminului  pentru Persoane  vârstnice  Jimbolia participă: d-l Bucur Eugen; 
Din partea Spitalului Dr.Karl Diel Jimbolia participă: d-şoara Cîrlig şi d-na Buciuman. 
Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr.  272  din 23.05.2019. 

ORDINE DE ZI 
 

1. Prezentarea raportului de activitate pe trimestrul I pe anul 2019 la Spitalul Dr.Karl Diel Jimbolia. 
2. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi în nivel imediat superior şi scoaterea la concurs a 

unui post vacant, existente la Spitalul Dr.Karl Diel Jimbolia. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor documente de funcționare ale Căminului pentru persoane 

vârstnice Jimbolia. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Statelor de funcţii  pe anul 2019 la 

Primăria Oraşului Jimbolia. 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local pe anul 2018. 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului instituţiilor publice finanţate din 

venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018. 
7. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare a terenului situat în intravilanul oraşului 

Jimbolia, str. Vasile Alecsandri, nr. 2, nr. C.F.400554 (nr. CF vechi 10115), nr.topo. 400554 (nr.topo. 
vechi 857/1/1/2) în suprafaţă de 301 mp, propus spre vânzare în baza Legii 15/2003. 

8. Proiect de hotărâre privind vânzarea directă a terenului situat în intravilanul oraşului Jimbolia, str. Vasile 
Alecsandri, nr. 2, nr. C.F.400554 (nr. CF vechi 10115), nr.topo. 400554 (nr.topo. vechi 857/1/1/2) în 
suprafaţă de 301 mp, propus spre vânzare în baza Legii 15/2003. 

9. Probleme ale comisiilor de specialitate. 
10. Probleme ale Primăriei.  
11. Diverse.           

PLUS LA ORDINEA DE ZI 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea demolării clădirii de locuit şi anexei din Jimbolia, strada Calea 

Timişorii, nr. 68, ap. 3. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului din orașul Jimbolia, str. Spre Est, nr. 74, înscris 

în CF nr. 401717 Jimbolia, nr. topo. 401717, în suprafață de 7.040 mp, din domeniul privat al orașului 
Jimbolia, în domeniul public al orașului Jimbolia. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectelor de interes public local pentru care se solicită finanţare 
nerambursabilă de la bugetul local al oraşului Jimbolia pe anul 2019. 
 
Înainte de începerea ordinii de zi, d-l Corneanu  dă cuvântul d-nei Scăunaşu Elena. 
D-na Scăunaşu – în iunie 2017, în buletinul informaţional al Jimboliei, s-a scris că racordarea la reţeaua 

de gaz va fi suportată de către Primăria Oraşului Jimbolia. Ne-am mobilizat şi am depus în decembrie, la 
primărie un tabel, în atenţia d-lui primar şi al consilierilor, iar după un an de zile nu am primit nici un răspuns. 
În martie, anul acesta, ne-am adresat primăriei din nou şi nu se ştia de această adresă. Mi s-a spus că trebuie 



să facem o cerere colectivă, deşi în prima adresă făcusem o situaţie detaliată, cu câte persoane suntem. Apoi 
au zis să facem cerere personală fiecare, iar primăria ne va ajuta cu extrasele de carte funciară, va depune 
actele mai departe şi ne va ajuta să negociem. În mai am primit o adresă, în care ni se comunică, că primăria 
nu are bani pentru investiţie, în calitate de cofinanţator. Nu mi se pare absolut deloc serios. Cum adică, după 
ce şi-a luat angajamentul că face, ne spune că nu are bani pentru investiţie? Noi am făcut tot ce trebuia. În 
plus, cei de la gaz spus că trebuie să facem fiecare cerere. Dacă vrea să îşi suporte fiecare cheltuielile, să facă 
cerere de renunţare pentru racordarea de la sistemul de distribuţie a gazului. Mie mi se pare că primăria nu se 
implicase deloc şi nu se urmăresc angajamentele care se iau, iar oamenii ,, sunt duşi cu vorba’’. 

D-l Postelnicu – în demersurile noastre cu E.ON, am avut acele promisiuni de a investi în acele reţele 
de gaz. Această dezvoltare şi racordare a fost susţinută de E.ON , respectiv Consiliul Judeţean. Consiliul Local 
nu a alocat niciodată şi nu a avut resursele să investească, deoarece nu e vorba doar de strada respectivă, sunt 
mai multe străzi în Jimbolia, care nu au reţea de gaze. Pentru toate reţelele care s-au extins, cetăţenii au 
contribuit cu cât a fost cazul. Pe parcursul anilor, au apărut diverse modificări legislative, caz în care E.ON ar 
fi obligat să extindă acele reţele. Pe această modificare legislativă şi după toate discuţiile cu E.ON, am aşteptat 
ca ei să se achite de sarcini, conform legislaţiei în vigoare şi conform sesizărilor pe care le-am trimis în scris 
sau telefonic. Din păcate, cum spune şi dumneaei, nu s-au ţinut de nici o promisiune, dar noi am făcut 
demersurile necesare şi chiar am reuşit să mijlocim discuţiile între cetăţenii oraşului şi E.ON. Am centralizat 
şi am trimis către ei solicitările. Dumneaei citea dintr-o adresă a E.ON-ului. Ştiţi cu toţi că nu avem pârghii să 
îi sancţionăm în vre-un fel. Şi cu curentul avem probleme. Am reclamat ca şi primar şi ca instituţie. Aceasta 
este problema. Insistăm la E.ON pentru a interveni şi a susţine în proporţii cât mai mari cheltuiala cetăţeanului. 
Chiar şi în devizul estimativ pe care l-am primit pentru strada respectivă, o proporţie şi-o asumă E.ON, dar nu 
ştiut cât. În devizul primit de d-na Scăunaşu, scrie că fiecare trebuie să suporte o parte din costurile necesare 
racordării. 

D-na Scăunaşu – oamenii nu au bani. Cum să fim noi cofinanţatori? 
D-l Postelnicu – aceeaşi dilemă o avem şi noi: cum să fim cofinanţatori, pe banul public, a reţelei 

E.ON-lui? 
D-na Scăunaşu – acum trebuie să facem cerere de renunţare, dar mie nu mi se pare ok. Oamenii au 

făcut cheltuieli, au aşteptat. 
D-l Postelnicu – înţeleg că fiecare document pe care a trebuit să îl faceţi, a costat, deoarece exista o 

solicitare să faceţi dovada proprietăţii şi nu se poate face  decât printr-un act doveditor, respectiv carte funciară 
actualizată la zi. Noi nu am lăsat acest demers. Insistăm pentru că sunt mai multe zone în oraş. Am început de 
câţiva ani cu Abatorul şi au fost aceleaşi discuţii. Şi în Locul Târgului la fel. Acolo, cetăţenii au contribuit cu 
cotă parte. Noi vrem să ridicăm de pe umărul dumneavoastră orice cheltuială, să rămână strict cea de branşare 
a contorului, dar nu am primit încă un răspun afirmativ. La începutul discuţiilor au spus că au bani de investiţie 
şi sunt obligaţi să extindă reţelele. 

D-na Scăunaşu – nu mi se pare normal să facem cereri de renunţare pentru că au costat 85 de lei. 
D-l Postelnicu – aceasta este procedura E.ON-lui. Aceste documente ne-au fost şi nouă solicitate. 

Aceleaşi dicuţii interminabile le avem. Nu avem un răspuns ferm. Săptămâna aceasta am avut o discuţie cu 
reprezentanţii E.ON, la mine în birou şi ne-au confirmat că există o modificare legislativă, prin care ar trebui 
să facă extindere, dar din păcate, executivul acestei societăţi nu a dispus de sumele necesare. 

D-na Scăunaşu – suntem 22 de familii. Oamenii aceea erau doritori, dar s-au retras. 
D-l Postelnicu – cu cât scad solicitările, cu atât măresc ei contribuţia personală. Insistăm să nu fie deloc 

în sarcina cetăţeanului, dar în afară de adrese scrise, nu avem ce să le facem. Resurse necesare din bugetul 
local pentru a extinde reţeaua, nu sunt, iar reţeaua, indiferent de cine e făcută, se predă E.ON-lui, iar acolo 
primăria s-ar putea să aibă probleme. Tot în acest sens, am căutat să depunem la Ministerul Dezvoltării un 



proiect pentru extinderea reţelelor de gaz, dar nu vă pot spune când s-ar putea întâmpla acest lucru. Ne pare 
rău! 

D-l Corneanu supune aprobării ordinea de zi şi plusul la ordinea de zi care se aprobă cu unanimitate de 
voturi. 

D-l Corneanu supune aprobării procesul verbal de la şedinţa ordinară din data de 24.04.2019 care se 
aprobă cu 15 voturi pentru şi un vot împotrivă (d-şoara Siminiuc). 

D-şoara Siminiuc – eu sunt împotrivă şi motivez de ce: la întrebarea mea dacă pediatria va rămâne pe 
zi, comentariul d-lui Gorgan, pe care îl rog să repete ce a zis în şedinţă, nu apare. Alt aspect: la afirmaţia mea 
că nu era prioritar acel teren de minifotbal în parcul bermudelor, nu apare că am studiat dosarul tehnic. Nu 
apare aşa ceva. D-le Gorgan, vă rog să repetaţi ce aţi spus de pediatrie! 

D-l Gorgan – nu mi-am învăţat poezia. Cred că spusesem că la momentul respectiv am dat un aviz de 
principiu să finanţăm salariile medicilor. Cred că despre asta este vorba. 

D-l Ni ţoi – când dialogaţi cum se obişnuieşte , nu mai prinde nici camera sunetul. 
D-l Gorgan – din punctul meu de vedere, cred că nu trebuie să fiu eu intermediar în aceste probleme. 

D-şoară Tatiana, vă rog frumos să discutaţi cu d-l secretar, cu executivul. Nu este problema mea. 
D-şoara Siminiuc – se arhivează sau nu aceste materiale? 
D-l Ni ţoi – nu se arhivează. 
D-şoara Siminiuc – deci, se distrug. După câteva zile după ce se face procesul verbal, nu mai există, să 

confruntăm. 
D-l Ni ţoi – se păstrează câteva zile până se aprobă. 
D-şoara Siminiuc – mulţumesc! 
 
D-na Buciuman prezintă raportul de activitate pe trimestrul I pe anul 2019 la Spitalul Dr.Karl 

Diel Jimbolia. 
Veniturile totale realizate sunt în sumă totală de  5.150.531 lei, iar cheltuielile totale realizate au fost 

de 5.627.354 lei. Din total venituri avem: venituri din contractile cu CASS – 2.244.476 lei, venituri de la 
bugetul local – 93.750 lei, venituri din donaţii în bani – 32.500. Din totalul de cheltuieli avem: cheltuieli de 
personal – 4.349.868 lei, respectiv 77,30%; cheltuieli materiale – 1.074.125 lei, respectiv 19%; alte cheltuieli 
– 43.111 lei, respectiv 0,77% iar cheltuieli de capital 160.250 lei. La începutul anului, în contul de trezorerie 
am avut suma de 862.080 lei. La data de 31.03.2019 soldul de trezorerie este de 663.609 lei şi se constiuie din: 
venituri din contractele cu CASS – 344.579 lei, venituri propri ani precedenţi – 281.953 lei, donaţii din 2018 
şi 2019 – 37.077 lei. Nu am înregistrat plăţi restante sau arierate. 

D-l Tinei – la pagina 5 am, constatat nişte lucruri care mi-au dat semn de întrebare. Cheltuielile efective 
sunt prin prognozări? M-am uitat la plăţile efectuate pe 2018 – 23.00 lei şi pe 2019 – 245.000 lei. Prognozaţi 
că în lunile septembrie, octombrie se vor dubla aceste sume? 

D-şoara Cârlig – sperăm că nu. Am avut o situaţie cu Foradex. Au montat un aparat ce măsoară debitul 
la apă, care a schimbat situaţia contractuală. Până acum, mergeam pe un consum defalcat. Acum consumul a 
crescut foarte mult. Se lucrează pentru o estimare în vederea efectuării unei soluţii care să eficientizeze acest 
sistem pentru că nu este logic ca apa termală să ajungă mai scumpă decât gazul. 

D-l Tinei – investiţia cine şi-o asumă? Consiliul Local sau spitalul? 
D-şoara Cârlig – Consiliul Local. 
D-l Gorgan – am auzit de această schimbare cu Foradexul, cum că ei gestionează aceste puţuri. Vreau 

să ştiu cât a fost suma contractată şi suma plătită până la această schimbare. 
D-şoara Cîrlig – în lunile de iarnă, respeciv din noiembrie-martie plăteam aproximativ 40.000 lei/lună, 

iar în lunile de vară aproximativ 13.000 lei/lună. Pe an avem în contract 280.000 lei. 
D-na Ferescu – la pagina 8, la indicatorii de performanţă ai managmentului, poate nu înţeleg eu bine. 

Dacă citim exact tabelul, nr. de bolnavi externaţi în perioada 01.01.2019-31.03.2019 este de 880, În situaţia în 
care pe anul 2018 aveţi un total de 962 pacienţi. 



D-şoara Cârlig – pe aceeaşi perioadă a anului trecut. 
D-na Ferescu – sus, în tabel apare 886 la ,,Observaţii pt. indicatori 2018’’, iar jos îi specificaţi la 2019. 

Care sunt cifrele corecte? Logic nu pare sau poate nu înţeleg eu. 
D-şoara Cârlig – oservaţiile pentru indicatori se referă la anul 2019. 
D-na Ferescu – nu aşa scrie sus. 
D-şoara Cârlig – este o greşeală. 
D-na Ferescu – mulţumesc pentru lămurire. 
 
D-l Corneanu prezintă referatul privind transformarea unor posturi în ni vel imediat superior şi 

scoaterea la concurs a unui post vacant, existente la Spitalul Dr.Karl Diel Jimbolia. 
D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – am o întrebare din partea cetăţenilor: care este statutul secţiei de pediatrie astăzi 

30.05.2019? 
D-şoara Cârlig – în momentul de faţă, compartimentul de pediatrie funcţionează în regim de spitalizare 

de zi şi ambulator. 
D-şoara Siminiuc – deci noaptea nu este nimeni. 
D-şoara Cârlig – nu, cu excepţia câtorva zile în care doi medici au acceptat să facă acest regim de 

chemare de la domiciliu. 
D-şoara Siminiuc – ce înseamnă câteva zile? 
D-şoara Cîrlig – 5 zile pe lună, iar d-l Schussler lucrează în program de dimineaţă şi după-masă câte 2 

ore/zi. 
D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 82 

D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea unor documente de funcționare ale 
Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Bucur – sunt documente de organizare a căminului, care trebuie aprobate prin acest ordin 29. 

Inclusiv descrierea căminului trece prin Consiliu Local. Mai mult decât atât, aici avem proceduri, iar în mod 
normal astea fac parte din sistemul de control intern managerial. Transferând acestea, se depăşeşte cadrul de 
organizare din 2018. Am externalizat problema. O să mai avem 3 sau 4 documente cu care o să vin în faţa 
dumneavoastră luna viitoare. Mai dificil va fi acel plan de urgenţă, în cazul în care s-ar închide din motivul 
retragerii licenţei sau alte motive. Am verificat şi nu există intenţia de a se închide. Problema este că, în cazul 
în care acest cămin s-ar închide din lipsă de finanţare, nu ştim ce facem cu bătrânii. Nu se poate să îşi asume 
doar Consiliul Local. Ia fiecare acasă un bătrân? Nu merge. Aceasta va trebui să fie o hotărâre bibartită sau 
tripartită. Deocamdată nu avem nici un fel de semnal că s-ar încheia acest acord. Din punct de vedere al 
respectării stadardelor de calitate, am putea rămâne în defect cu această procedură. 

D-şoara Siminiuc – ce faceţi cu bătrânii? 
D-l Tinei – aţi afirmat că aţi externalizat tot ce înseamnă juridic, către Consiliul Local. 
D-l Bucur – nu tot, ceea ce se cere. 



D-l Tinei – există o comisie juridică în cadrul Consiliului Local. Această comisie se putea pune în faţa 
faptului împlinit cu 24 de ore înainte şi nu înainte de şedinţa de consiliu. 

D-l Bucur – nu înţeleg la ce vă referiţi. 
D-l Tinei – s-ar putea să avem o problemă cu finanţarea căminului şi cu bătrânii, pe care s-ar putea să 

trebuiască să îi luăm acasă. Ştiu că sunt niste membrii în consiliul de administraţie la dumneavoastră. Puteţi 
să îi nominalizaţi? 

D-l Bucur – nu avem. 
D-l Tinei – eu aşa ştiu. Am dat o hotărâre anul trecut, dacă nu mă înşel. 
D-l Bucur – avem un consiliu consultativ, din care fac parte şi beneficiarii. Nu sunt din Consiluiu 

Local. 
D-l Tinei – 3 membii au fost nominalizaţi pentru cămin. Depăşim momentul. Deci, ce să înţeleg, că în 

momentul în care se va închide, se va spune că, consilierii nu au găsit resursa financiară? Este o poveste 
mincinoasă. 

D-l Bucur – nici nu are legătură Consiliul Local pentru că beneficiarii sunt din tot judeţul. Finanţarea 
nu cade doar în sarcina dumneavoastră. În mod normal, aşa cum au fost şi consultările, Consiliul Judeţean nici 
nu are altă susrsă , unde să instituţionalizeze persoanele vârstnice, decât la Jimbolia şi la Comloş. La Timişoara 
şi la Lugoj nu poate pentru că acolo se instituţionalizează strict de acolo. 

D-l Tinei – o schimbare către Direcţie, cum o vedeţi? 
D-l Bucur – din partea mea poate fi şi asta o opţiune. Acum nu ştiu din punct de vedere juridic. Ar fi 

normal să îşi asume Consiliul Judeţean, finanţarea. Am avut o discuţie la Minister acum vre-o două săptămâni 
şi am spus că nu este normal ca statul roman să asigure finanţarea persoanelor cu deficienţe, cu care sunt de 
acord, iar persoanele vârstnice, care au contribuit statului, să nu li se acorde măcar aceeaşi finanţare. 

D-l Tinei – ce vi s-a spus? 
D-l Bucur – că sunt de acord cu punctul meu de vedere. 
D-şoara Siminiuc – v-aţi făcut un scenariu  în caz că închideţi? Ce veţi face cu bătrânii? 
D-l Bucur – asta am spus, că deocamdată nu avem soluţia, nu avem parteneri de discuţie. 
D-şoara Siminiuc – câţi aveţi independenţi? 
D-l Bucur – 25. 
D-l Gorgan – câţi jimbolieni aveţi acolo şi câţi bătrâni aveţi de toţi? 
D-l Bucur – 50 de beneficiari, din care 30 jimbolieni. 
D-l Gorgan – capacitate maxima? 
D-l Bucur – 70. 
D-l Postelnicu – trebuie să ştiţi că ţinem legătura în permanenţă cu Consiliul Judeţean. Am discutat 

toate variantele posibile. Am insistat şi am căzut de comun acord să studieze şi preluarea către Direcţia 
Generală sau majorarea contribuţiei Consiliului Judeţean, deoarece contribuţia noastră este mult prea mare, în 
condiţiile bugetului de anul acesta. Noi insistăm. Sperăm să nu se ajungă la trimiterea bătrânilor acasă, pentru 
că de majoritatea s-au dezis copiii şi nu mai au unde să meargă. 

D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 83 

D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea modific ării şi completării Statelor de funcţii  
pe anul 2019 la Primăria Ora şului Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 84 

D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local pe 
anul 2018. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Gorgan – am cerut ieri lămuriri despre acest aspect, dar cred că am înţeles. Este vorba de sume 

preconizate, sume care au venit la buget, adică venituri şi cheltuieli. 
D-l Postelnicu – aşa cum am discutat şi aseară, noi aici aprobăm ce am aprobat şi în şedinţa din 9 

ianuarie, în care s-a spus cum se foloseşte excedentul şi execuţia bugetară. Acel minus se referă la exedentul 
anilor 2017-2018. În fiecare an, la acest excedent, execuţia bugetară a fost mai mare la cheltuieli, decât la 
încasări. 

D-l Gorgan – în sfărşit am primit răspuns la ceea ce mă întrebam de-alungul timpului sau anul trecut. 
Diferenţa de excedent bugetar se regăseşte aici. 

D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 85 

D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea contului de execuţie al bugetului instituţiilor 
publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 86 

D-l Corneanu prezintă referatul privind însu şirea raportului de evaluare a terenului situat în 
intravilanul ora şului Jimbolia, str. Vasile Alecsandri, nr. 2, nr. C.F.400554 (nr. CF vechi 10115), 
nr.topo. 400554 (nr.topo. vechi 857/1/1/2) în suprafaţă de 301 mp, propus spre vânzare în baza Legii 
15/2003. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Tinei – m-am uitat pe preţ-9,54 euro şi ştiu că am venit cu o rugăminte executivului: să fie preţurile 

uniforme, să nu mai avem discuţii, iar diferiţi beneficiari să spună că la unii am făcut un preţ la acea zonă şi la 
alţii alt preţ. 

D-l Postelnicu – această rugăminte a dumneavoastră nu se poate.Noi nu transmitem evaluatorilor. Ei 
îşi asumă ce scriu. Nu o să putem spune evaluatorului că pe Est la persoana ,,x’’ să facă un preţ şi la persoana 
,,y’’ să facă alt preţ. Noi suntem obiectivi în ceea ce cerem. Dacă se întâmplă ceva între noi şi beneficiar, să îl 
sancţioneze pe cel care greşeşte. 



D-na Ferescu – nu numai poziţionarea în anumită zonă dă tariful, ci şi gradul de îmbunătăţiri funciare, 
plus utilităţile şi alte aspect. 

D-l Niţoi – noi nu ne putem pronunţa. Tocmai de aceea este nevoie de această expertiză. Sunt o 
grămadă de coeficienţi. 

D-l Prcsina – nici departamentul de urbanism din cadrul primăriei nu ştie un regulament clar. Am avut 
o modificare la firmă, unde încadrarea în zonă este din punct de vedere industrial, iar cerinţele din punct de 
vedere al zonei cu locuinţe. Din ceea ce văd eu, acestui domn i s-a făcut evaluarea la un tarif de 45 lei/mp. În 
zona D, din ce ştiu eu, nu e cu tot felul de utilităţi. 

D-şoara Siminiuc – vă spun eu unde e, pe Carpaţi. 
D-l Prcsina – ar trebui pe fiecare zonă să fie un tarif maxim şi unul minim. Dacă reţin eu minte din anii 

anteriori, în zona D era undeva la 5 euro/mp. Şi atunci întrebarea mea este:ce stă la bază, regulamentul din 
cadrul primăriei? 

D-l Postelnicu – nu există aşa ceva. Noi nu avem experţi să facă o evaluare. 
D-l Prcsina – impozitul nu îl plătesc în funcţie de zonă? 
D-l Postelnicu – e cu totul altceva, o altă discuţie. Sunt două chestii distincte. 
D-l Prcsina – nu aţi înţeles. Acest domn se duce la evaluator şi îi se spune că atât este preţul pe zona 

respectivă. 
D-l Ni ţoi – nu spune pe zonă, spune doar imobilul. Pot să fie două imobile din aceeaşi zonă şi să aibă 

preţuri diferite, pentru că au gazul mai aproape sau au curent. 
D-l Prcsina – facem diferenţa între marja minima şi maximă, care e pe zona respectivă, iar aici vorbim 

despre zona de încadrare, zona D. 
D-l Postelnicu – asta o face notarul. 
D-l Prcsina – dacă îmi aduc eu aminte şi nu vreau să isc nişte discuţii, Sumida, parcă este în zona D şi 

parcă era vorba doar de 5 euro. 
D-l Postelnicu – v-aţi dus în derizoriu şi se suspicionează altceva. La Sumida s-a vândut o baltă, un 

teren desfundat. Un evaluator face evaluarea şi trebuie să şi-o asume. 
D-l Prcsina – eu, aici nu am de comentat împotriva primăriei, nu mă înţelegeţi greşit. Evaluatorul 

trebuie să ţină cont de nişte criterii, care ar trebui să se găsească în departamentul urbanism. 
D-l Postelnicu – nu putem impune criterii la studii de caz şi la evaluator. Nu avem cum. E un abuz. Nu 

e în atribuţia primăriei să spună cu cât se vinde. Ei ştiu ce au de făcut. 
D-l Prcsina – înseamnă că e loc de o îmbunătăţire. 
D-l Postelnicu – să vă dau un exemplu: dacă s-ar construe un mall, în zona Carpaţi sau Lucaciu, 

preţurile ,,ar sări’’. Toate acestea aduc un aport preţului în zona în care există sau nu o dezvoltare. Sunt sincope, 
probabil, pentru că se lucrează la PUG, dar nu o să putem noi reglementa preţurile. 

D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 87  

D-l Corneanu prezintă referatul privind vânzarea directă a terenului situat în intravilanul 
oraşului Jimbolia, str. Vasile Alecsandri, nr. 2, nr. C.F.400554 (nr. CF vechi 10115), nr.topo. 400554 
(nr.topo. vechi 857/1/1/2) în suprafaţă de 301 mp, propus spre vânzare în baza Legii 15/2003. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 88  
 
D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea demolării cl ădirii de locuit şi anexei din 

Jimbolia, strada Calea Timişorii, nr. 68, ap. 3. 
D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu – dacă în prezent această clădire este locuită, ce facem cu chiriaşii? 
D-l Postelnicu – bătrâna a decedat. 
D-l Prcsina – s-a făcut o evaluare din timp, să se verifice starea clădirii? 
D-l Postelnicu – da. Cu ani în urmă am vrut să reparăm, dar bătrâna nu a acceptat pe nimeni în casă. 
D-l Prcsina – se face o evaluare şi dacă nu se poate repara, se ajunge la demolare. 
D-l Postelnicu – de reabilitat nu există nici o şansă. Trebuie demolat şi construcţie nouă. 
D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 89  
 
D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea trecerii imobilului di n orașul Jimbolia, str. 

Spre Est, nr. 74, înscris în CF nr. 401717 Jimbolia, nr. topo. 401717, în suprafață de 7.040 mp, din 
domeniul privat al orașului Jimbolia, în domeniul public al orașului Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 90  
 
D-l Corneanu prezintă referatul privind aprobarea proiectelor de interes public local pentru 

care se solicită finanţare nerambursabilă de la bugetul local al oraşului Jimbolia pe anul 2019. 
D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – de ani de zile tot finanţăm ,,Stefan Jäger International Art Symposium’’. Chiar mi-

aş fi dorit să avem tablouri pe aceşti pereţi ai Consiliului Local. 
D-l Postelnicu – nu e la subiect. 
D-şoara Siminiuc – e la subiect. 
D-l Postelnicu – dacă aţi fi studiat contractul de finanţare, aţi fi ştiut că noi primim un număr de 5, 6 

tablouri. Sunt în primărie, inventariate. 
D-şoara Siminiuc – sunt la depozit, la arhivă? Nu se pot pune pe perete? 
D-l Postelnicu – putem să le punem şi aici, doar că nu stau pe jaluzele. 
D-şoara Siminiuc – scoateţi tabla, că nu am scris nimic pe ea şi puneţi un tablou. 



D-l Postelnicu – pentru acest motiv le şi păstrăm. Când terminăm de zugrăvit o să le punem să arate 
frumos. 

D-l Corneanu supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 91  
 
Se trece la probleme ale comisiilor de specialitate: 
D-na Ferescu – referitor la situaţia şcolilor, avem probleme datorită anotimpurilor tot mai ploioase. 

Trebuie să avem în vedere acoperişul. Am înţeles că pe Lorena s-au apucat de reabilitare. Vă mai amintesc că 
începe din nou să plouă la etajul 1, la laboratoare. 

D-şoara Siminiuc – pe agenda cultural sportivă sunt mai multe activităţi în aprilie şi mai, care nu ştiu 
să se fi desfăşurat ori s-au desfăşurat şi nu ştiu eu. Dacă nu s-au desfăşurat, sunt anulate acele activităţi? 

D-l Postelnicu – sunt care vor fi amânate, cum este şi concursule de pescuit de 1 iunie, care datorită 
prognozei meteo nu se poate ţine. Îl vom ţine săptămâna viitoare, sâmbătă. Sperăm că timpul o să ne ajute. 
Avem şi cupe, premii din sponsorizări. Aşa şi cu alte activităţi, care nu se vor ţine sau se va rectifica lista cu 
agenda cultural sportivă. 

D-şoara Siminiuc – am văzut că aţi sărbătorit Pomul de mai. Eu nu am ştiut decât de pe site. Să înţeleg 
că nu aţi vrut să fiu invitată, să văd şi eu parada? 

D-na Ferescu – parada a fost publică. 
D-şoara Siminiuc – nu am ştiut. Nu am fost informată. 
D-l Ni ţoi – s-au pus poze. 
D-şoara Siminiuc – da, după ce s a desfăşurat. Noi, consilierii nu trebuie să ştim că se întâmplă ceva. 
D-l Ni ţoi – Pomul de mai este o festivitate făcută de către familile pompierilor. 
D-şoara Siminiuc – şi nu finanţăm noi? 
D-l Ni ţoi – nu. Finanţarea a fost făcută de mine, personal şi de Adi Hălăucă, plus ce mai strângem de 

la cetăţenii din oraş. 
D-şoara Siminiuc – pompierii nu sunt serviciul primăriei? 
D-l Ni ţoi – ba da, dar nu este finanţat din banii oraşului. Nu se foloseşte nici un leu din bugetul local. 

Se foloseşte bugetul personal al celor sărbătoriţi şi eventual bugetul pe care îl avem la pompieri, strâns de la 
cetăţenii care donează. Participanţi sunt pompierii, iar sărbătoriţii pot să invite mai multe familii. 

D-şoara Siminiuc – deci aţi făcut ceva particular. 
D-l Ni ţoi – este particular din 1875. 
D-şoara Siminiuc – m-am linişiti că nu v-am admirat. 
 
Se trece la probleme ale primăriei: 
D-l Postelnicu – aici vreau să vă cer ajutorul. Vorbisem la un momentdat despre clubul sportiv al 

oraşului. Am făcut toate demersurile, avem documentaţia, doar că de la Minister ne-a venit respingere pentru 
nume. Niciuna din cele 3 sau 4 nu sunt bune, pentru că se aseamănă cu celelalte cluburi existente în Jimbolia. 
Club sportiv Jimbolia, Club Orăşenesc Jimbolia, Asociaţia Club Sportiv Jimbolia nu merg. Am zis ca sugestie 
Club Sportiv Hatzfelt. 

D-l Gorgan – nu ştiu dacă este atât de important acest nume, dar putem integra Sf. Florian. 
D-l Postelnicu – există. 
D-şoara Siminiuc – căutăm un sportiv. 
D-l Gorgan – o să dau un search pe internet. 
D-l Postelnicu – îmi trebuie o listă de nume. Dacă trimit iar una sau două s-ar putea să le respingă. 



D-l Tinei – citind monografia oraşului Jimbolia, am oservat că exista un singur campion olimpic în 
oraş-Gazibara. 

D-l Ni ţoi – avem sala de sport Gazibara. 
D-şoara Siminiuc – astăzi vreţi? 
D-l Postelnicu – astăzi, mâine. Să începem să căutăm. 
D-l Tinei – de ce să nu preluăm nume existente? 
D-l Postelnicu – eu nu am zis,, nu’’ la nimic. Am cerut păreri. 
D-l Tinei – punem toate cluburile la aceaşi masă şi să facem performanţă pentru binele oraşului. Luăm 

o denumire deja existentă, facem demersurile necesare şi avem nume, cum s-a procedat la alte cluburi de fotbal 
, când au venit să joace în Jimbolia. 

D-l Postelnicu – deviem de la una la alta. Cluburile existente nu pot primi finanţare decât în baza Legii 
350. Noi vorbim despre înfiinţarea unui club orăşenesc, care să fie în subordinea Consiliului Local şi să poată 
funcţiona cu finanţare directă, ca şi centrul Nu mă uita. 

D-l Meszaros – dacă e să luaţi sportiv din Jimbolia, a existat şi terenul Maracana. 
D-l Gorgan – tot mai ok ar fi  să ne daţi un mesaj cu toate denumirile trimise deja şi în funcţie de acele 

denumiri, putem să venim cu alte sugestii. Cred că este cel mai bun lucru. Dacă vin 16 consilieri cu căte 3 
denumiri, avem 50 denumiri. Eu o să vin cu 5. 

D-l Crăciun – la Parcul cu poveşti este prevăzută suma de 15.000 lei pentru 1 iuni. Ce se face cu aceşti 
bani? Pentru profesori? 

D-l Postelnicu – toate cheltuielile de la organizare, costumaţie, culori, materiale. 
D-şoara Buduran – ai grijă ce spui despre Asociaţia Blythswood, că o să apară pe facebook. 
D-l Crăciun – doar am întrebat. 
 
Se trece la diverse: 
D-şoara Siminiuc – se poate o dezinsecţie a oraşului? Este multă umezeală şi s-au înmulţit ţânţarii. 
D-l Postelnicu – avem contractul încheiat pentru deratizare. 
D-şoara Siminiuc – cine adună şoarecii şi şobolanii morţi? 
D-l Postelnicu – Peisaj Hosta. Contractul de dezinsecţie este cu Deraton. 
D-şoara Siminiuc – au apărut nişte orificii în şosea. 
D-l Postelnicu – a fost ultima întrebare la care v-am răspuns, pentru că nu mă lăsaţi să răspund complet. 
D-şoara Siminiuc – scuze. Am zis să oprească că nu auzeam. 
D-l Postelnicu – aţi revenit cu altă întrebare. Contractul îl avem, doar că au fost ploi şi nu s-a putut. 
D-şoara Siminiuc – au apărut nişte orificii în şosea. Cine le-a făcut, cu ce scop şi cine le va astupa? 
D-l Postelnicu – sunt făcute mai demult. A fost o expertiză la lucrările respective. 
D-şoara Siminiuc – pe strada ANL-lui vechi s-a prăbuşit un cămin. Dacă intri cu maşina, îţi rupi 

maşina. De pe Mărăşeşti. 
D-l Postelnicu – se lucrează. 
D-şoara Siminiuc – sunt două beţe. Regulamentul referitor la maşinile abandonate când îl puneţi în 

aplicare? 
D-l Postelnicu – este pus în aplicare. 
D-şoara Siminiuc – câte maşini aţi ridicat? Sau câte atenţionări s-au făcut? 
D-l Postelnicu – s-au făcut atenţionări. Cosmin Trifu şi Adrian Todea le-au inventariat şi au trimis 

adrese. Colegii din primărie le identifică, iar reprezentanţii poliţiei fac procedura. 
D-şoara Siminiuc – nu mi-aţi răspuns la întrebarea: care este planul peisagistic al oraşului? Când văd 

acele agave mă apucă frica şi frigul. Cu părere de rău, acele plante sunt aduse din Mexic. Arată foarte urât în 
oraşul nostru. Ar trebui să avem arbuşti şi flori colorate. Unde găsesc acel paragraf în care apare cum să arate 



oraşul din punct de vedere peisagistic, cu pomi, plante? Acele patru ansambluri din centrul oraşului pot fi 
reabilitate? 

D-l Postelnicu – se lucrează. 
D-şoara Siminiuc – iar se lucrează? Noaptea visăm împreună. 
D-l Postelnicu – sper să nu visăm împreună. 
D-şoara Siminiuc – nu se vede nimic. Cine hotărăşte unde să se amplaseze coşurile de gunoi? În faţă 

la Şcoala gimnazială nu s-au schimbat, pe Lorena tot aşa. 
D-l Postelnicu – nu v-aţi actualizat pagina de pe care citiţi. 
D-l Toth – staţi să îmi notez 
D-şoara Siminiuc – în faţa şcolii sunt două coşuri noi? S-au înmulţit căruţele neînmatriculate în oraşul 

nostru. Cai slabi, urâţi, murdari. Muzeul CFR poate să fie vizitat? 
D-l Toth – cheia e la mine. 
D-şoara Siminiuc – mergem mai spre seară. 
D-l Postelnicu – toate acestea vreţi să fie consemnate în procesul verbal? 
D-şoara Siminiuc – da. Să puneţi steagurile pe muzeu. Digitalizarea informaţiei nu v-aţi hotărât să o 

faceţi? Să nu mai avem atâtea hărtii. 
D-l Postelnicu – să ne înţelegem: aproape tot atâtea hârtii vor fi. Trebuie trimise documente către 

Prefectură, beneficiarii hotărârilor, către servicii ş.a.m.d. Nu putem să nu printăm în proporţie de 60%. 
D-şoara Siminiuc – când aţi fost ultima oară în capela cimitirului? 
D-ş Postelnicu – acum o lună. 
D-şoara Siminiuc – şi v-a plăcut cum arată? 
D-l Postelnicu – nu îmi place deloc capela. 
D-şoara Siminiuc – ar trebui făcută o reabilitare. V-ar plăcea să staţi acolo? 
D-l Postelnicu – doamne fereşte! În ce condiţii vă gândiţi? 
D-şoara Siminiuc – pot să primesc un document când se face dezinfecţia acestui spaţiu? Ar trebui 

fiecare mort să aibă intrare separată. Am făcut o solicitare acum un an, să cumpăraţi paravane, că poate nu 
sunt curios de faţa altuia. Legea spune. Căutaţi solicitarea. Schimbaţi scaunele. 

D-l Postelnicu – după aceea ne certaţi că iar cheltuim bani. 
D-şoara Siminiuc – lângă cimitir, cineva şi-a îngrădit un spaţiu. D-le primar, tot spuneţi că sunaţi la 

instituţii, dar există şi scris ca să vedem şi noi că vă străduiţi să ajutaţi comunitatea. D-le secretar, nu s-a postat 
un plan de apărare în caz de urgenţă, de inundaţii. A ţi spus că îl veţi posta. Eu vreau să îl citesc. 

D-l Ni ţoi – merg săptămâna viitoare la un curs intens. 
D-şoara Siminiuc – şanţurile sunt pline cu apă. De ce nu se scurge apa? Canalul colector ce mărgineşte 

zona centrală a oraşului de cine aparţine? Al cui este? 
D-l Postelnicu – tot acelaşi. 
D-şoara Siminiuc – aţi făcut demersuri să vină să îl cureţe. 
D-l Postelnicu – da. 
D-şoara Siminiuc – pot să văd şi eu? 
D-l Postelnicu – este proiect făcut de ANIF. 
D-şoara Siminiuc – şi pe site se postează documentele oficiale, nu ,,sau pe site’’ cum aţi spus 

dumneavoastră.  
D-l Ni ţoi – unele da. 
D-şoara Siminiuc – nu. 
D-l Postelnicu – depinde la ce faceţi referire. 
D-l Tinei – aş vrea să primesc şi eu o informare pentru că a avut loc o întâlnire între executiv şi 

agricultori, pe anumite teme. La ce concluzie s-a ajuns? 



D-l Postelnicu – nu s-a trasat o concluzie deoarece era vorba de a nu se mai ieşi pe drumul national cu 
utilajele pline de noroi. Pentru evitarea amenzilor, d-l Cristea de la Circulaţie, ne-a solicitat să avem o discuţie 
cu Poliţia Rutieră şi cu reprezentanţii agricultorilor. Din 30 de agricultori, au venit 5 sau 6. 

D-l Tinei – s-au stabilit traseele de comun acord? 
D-l Postelnicu – nu s-au stabilit. Au zis că fiecare o să îşi rezolve problemele. 
D-l Tinei – problema cu drumurile agricole cum o rezolvăm? 
D-l Postelnicu – trebuie alocate resursele necesare. Din estimarea ce am primit-o de la d-l Călina,  ca 

şi drumuri care fac racordul la drumul national, este peste 2 miliarde lei. Acum 2 sau 3 ani am făcut, dar nu au 
ţinut prea mult. Au ţinut o primăvară şi o toamnă. Nepietruite nu o să ne ajute. 

D-l Tinei – ştiţi foarte bine că agricultorii sunt contributori la bugetul local şi au dreptul lor. 
D-l Postelnicu – eu nu am acuzat de absolut nimic. 
D-l Postelnicu – şi atunci nu vi se pare normal că o parte din susţinerea comunităţii să fie prin a le 

uşura accesul şi de a face mai mult profit? 
D-l Postelnicu – nu am contestat asta. 
D-l Tinei – toată lumea plânge, dar nimeni nu le spune că plâng degeaba, că nu avem de unde să le 

dăm bani. 
D-l Postelnicu – nu avem bani nici pentru priorităţi. 
D-şoara Siminiuc – oglindă rutieră la spital. 
D-l Gorgan – eu am un singur aspect de ridicat, legat de drumurile care necesită pietruire. Cu d-l 

viceprimar am mai discutat. Ştiţi despre ce este vorba. Mulţumesc de implicare, dar nu a fost suficient datorită 
precipitaţiilor abundente. Dacă puteţi să interveniţi pentru că au răsărit gropi mai adânci şi mai frumoase. Rog 
executivul, dacă există posibilitatea financiară să tragă un covor de piatră, exact cum am făcut acum 4 ani. 

D-l Postelnicu – asta încercăm să facem. Aţi văzut şi pe lista de investiţii la ,,reparaţii 
D-l Prcsina – cine se ocupă de întreţinerea oraşului Jimbolia, ca şi sarcină, între cei doi conducători ai 

oraşului? Sarcinile într-o primărie sunt împărţite. Nu poţi să spui tot timpul:d-le primar ce faceţi? De cel puţin 
un an jumătate, am cerut să se repare goapa care s-a format pe str. Hammerstein, spre drumul naţional. Nu s-
a rezolvat. Am întrebat pentru str. Bârzava şi nu s-a rezolvat. Am discutat despre ape pluviale şi nu s-a rezolvat. 
Nu pot să arunc toată vina asupra unui singur om, când într-o conducere există cel puţin doi, primarul şi 
viceprimarul. Dacă nu mă înşel, toată partea de inginerie a oraşului revine viceprimarului. Am întrebat ce fac 
dacă vin cei cu taxiurile şi îmi lovesc maşina şi mi s-a spus să îmi iau maşină nouă. Vreau să vă spun că eu nu 
am acces în casă, datorită apei care se tot adună. Am tot fost ,,dus cu zăhărelul’’. Ca şi membru al comisiei de 
urbanism sau ca şi preşedinte al comisiei de urbanism, orice probleme aş aduce, nu s-ar rezolva. Probabil, 
suntem prea buni amici. 

D-l Toth – stau cu banii în buzunar şi nu se găseşte firmă, care să vină să asfalteze. Avem banii. Ne 
asumăm. Aquatimul la fel, dar nu au găsit firmă. 

D-l Prcsina – ce vă sumaţi? Mă duceţi în spate să intru în casă? Ce asumare? La ce vă referiţi? Ce 
responsabilităţi aveţi aici? 

D-l Toth – cum nu puteţi să intraţi în casă? 
D-l Prcsina – nu pot să intru din cauza apei. Am pus tot felul de lemne. Mi-am făcut trotuar singur. Am 

tot spus că se întâmplă accidente pe str. Hammerstein. Dacă vreţi să fac cerere scrisă, fac, dar am  zis că o 
discutăm în Consiliu Local, sub formă de amiciţie şi vedem dacă se poate rezolva, dar este o nepăsare şi nu 
vreau să arunc spre d-l primar, că până la urmă trebuie să văd responsabilităţile din administraţie. Nu se ocupă 
un om singur de toate problemele. Care este răspunsul la solicitările mele? Pe str. Bârzava mi-e ruşine să dau 
ochii cu vecinii. 

D-l Magyar – aş vrea să reamintesc de montarea oglinzii din Futok şi montarea indicatoarelor la colţ 
cu Bella Bartok şi Vasile Lucaciu şi rog intervenţie de pietriş în zona Futok. 



D-şoara Siminiuc – pe ce stradă? Pe Simion Bărnuţiu nu s-a pus un fir. 
D-l Tinei – începând de astăzi, fosta firmă de salubrizare a început să îşi ridice tomberoanele. Ce îmi 

recomandaţi să spun oamenilor? 
D-l Postelnicu – le-am pus la dispoziţie un spaţiu pentru depozitare. 
D-l Tinei – vor veni sâmbătă pentru reciclarea sacilor galbeni? 
D-l Postelnicu – din 1 iunie va veni noul operator. 
D-l Tinei – tomberoane vor primi toţi sau doar cei care au semnat contract? 
D-l Postelnicu – normal doar cei care au semnat contract. Au avut destul timp să facă contract şi să 

împartă pubele. Nu ştiu cum vor proceda. Le-am pus la dispoziţie spaţiu şi pentru contracte. 
D-şoara Siminiuc – sediu unde o să fie? 
D-l Postelnicu – nu ştiu. 
D-şoara Siminiuc – de peste un an, pe str. Carpaţi curge apă şi eu zic că este potabilă. 
D-l Ciofiac – este părerea dumneavoastră. Nu este potabilă. 
D-şoara Siminiuc – nici cea care curge la colţ cu Est? Curge ca izvorul. 
D-l Ciofiac – nu are cum să curgă ca izvorul, că nu ar mai fi presiune. 
D-şoara Siminiuc – iau o mostră şi trimit la laborator? 
D-l Ciofiac – vă rog. 
D-l Vasiliu – în primul rând aş vrea să ştiu cine se ocupă de procesele verbale. 
D-na Ghineţ-Georgiu – eu. 
D-l Vasiliu – de ce procesele verbale sunt falsificate sau nu sunt completate corect? 
D-l Ni ţoi – ştiţi ce înseamnă un fals? 
D-l Vasiliu – da. 
D-l Ni ţoi – definiţi! 
D-l Vasiliu – de ce nu apare toată convorbirea de la Consiliul Local? 
D-l Postelnicu – de câte ori aţi venit în şedinţă, nu aţi văzut cine consemnează? 
D-l Vasiliu – o să am eu un răspuns din altă parte. 
D-l Postelnicu – alte ameninţări. 
D-l Vasiliu – da nu ameninţ. 
  
Datorită discuţiilor în contradictoriu şi dialogurilor zgomotoase nu s-au mai putut nota ultimele 3 

minute din şedinţă.  

Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi, d-l Corneanu declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare din care unul la dosarul de 

şedinţă şi unul la dosarul primarulu. 
                                                                                 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,  

SECRETAR                                                         Corneanu Constantin          
 Niţoi Ionel 

 


